
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 2. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 374
Vil ministeren kommentere artiklen fra nordjyske.dk den 1. september 2016
"Kommuner sender regningen til plejehjemsbeboere” og redegøre for, hvor-
dan regeringen vil sikre, at kommunerne ikke sender regningen for udgifter til
f.eks. plejeudstyr og hjælpemidler til boligselskaberne og dermed videre til be-
boerne via huslejen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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